

REPORT TO THE COMMITTEE

Thursday, October 30, 1986

The Standing Senate Committee on Fisheries has the honour to present its

FIRST REPORT

Your Committee, which was authorized by the Senate on Tuesday, October 28, 1986, to study and report upon all aspects of the marketing of fish in Canada, and all implications thereof, respectfully requests that it be empowered to adjourn from place to place within and outside Canada and to retain the services of professional and clerical staff for the purpose of such study.

Pursuant to Section 2:07 of the "Procedural Guidelines for the Financial Operation of Senate Committees", the interim budget submitted to the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration and the report thereon approving interim funding for the amount of \$50,780 of that Committee are appended to this report.

Respectfully submitted,

Le président

JACK MARSHALL

Chairman

RAPPORT AU COMITÉ

Le jeudi 30 octobre 1986

Le Comité sénatorial permanent des pêches a l'honneur de présenter son

PREMIER RAPPORT

Votre Comité qui a été autorisé par le Sénat le mardi 28 octobre 1986 à faire enquête et rapport sur la commercialisation du poisson au Canada dans tous ses aspects et répercussions, demande respectueusement que le Comité puisse se transporter d'un endroit à l'autre au Canada et à l'étranger et qu'il soit autorisé à retenir les services de spécialistes et d'un personnel de soutien aux fins de son enquête.

Conformément à l'article 2:07 des Directives régissant le financement des Comités du Sénat, le budget provisoire présenté au comité de la régie intérieure, des budgets et de l'administration ainsi que le rapport qui s'y rattache, autorisant l'allocation d'un montant provisoire de 50 780 \$, sont annexés au présent rapport.

Respectueusement soumis,